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خبـر نهضت پاسخگویی مدیریت شهری شیراز از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷

مدیران شهرداری شیراز در هفته آتی پاسخگوی مسائل شهری از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر خواهند بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، مدیران شهرداری شیراز هر هفته در قالب "پاسخگویی مدیریت 

شهری به شهروندان" از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر پاسخگوی مستقیم شهروندان هستند.
غلامرضا غلامی معاون محیط زیست و خدمات شهری روز یکشنبه ۲۵ دی ماه و هادی شه دوست شیرازی معاون حمل ونقل و ترافیک روز 

دوشنبه ۲۶ دی ماه پاسخگوی مسائل شهری از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ هستند.
روح الله خوشبخت و رضا جاویدی؛ رئیس سازمان مدیریت پسماند و مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل نیز به ترتیب در روزهای سه شنبه 

و چهارشنبه ۲۷ و ۲۸ دی ماه جاری پاسخگوی مسائل شهروندان خواهند بود.

شهردار شیراز:

طرح پیوند را با هدف شناسایی
و رفع نیازهای مردم آغاز کرده ایم

مدیرعامل شرکت مهندسی آبفا کشور در بازدید از اجرای 

پروژه های شرکت آبفا شیراز عنوان کرد؛

پیشرو بودن آبفا شیراز در ارائه خدمات 
به مردم

تخصیصاعتباربرایانجامپروژهها

شهردار کلانشهر شیراز؛ 

عملیات پروژه بزرگراه سردار شهید سلیمانی 
طبق برنامه زمان بندی در حال پیشروی است

رئیس جهاد کشاورزی فارس:

ارتقا نفوذ پوشش بیمه کشاورزی در کشور 
دنبال می شود

استاندار فارس:

و  شیراز  آبفا  با تلاش های شرکت  امیدواریم  فارس گفت:  استاندار 
طبق جدول زمانبندی عملیات شبکه گذاری فاضلاب در بلوار اتحاد در 

مدت زمان یک سال و نیم به اتمام برسد.
و  عمومی  روابط  کل  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
جلسه  پایان  در  ایمانیه  محمدهادی  فارس  استانداری  بین الملل  امور 
هم اندیشی با جعفری، مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کشور گفت: 
در این جلسه مسائل و مشکلات پیش روی آب و فاضلاب شیراز با 
حضور برخی از نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی و مسئولین 
آب استان و شیراز مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت؛ خروجی این 
جلسه در راستای کاهش مشکلات مردم عزیز شیراز در زمینه آب 

خواهد بود.
استاندار فارس مسئله مزمن شده فاضلاب بلوار اتحاد را یکی از مسائل 
عملیات  شیراز  آبفا  شد  مقرر  افزود:  و  کرد  عنوان  جلسه  این  مهم 
بهمن  پایان  تا  کند؛  آغاز  را  منطقه  این  در  فاضلاب  شبکه  اجرای 
کار  شروع  و  حضور  به  نسبت  دارد  فرصت  فعلی  سرمایه گذار  ماه 
اقدام نماید. در صورتی که از زمان تعیین شده عبور کنیم از ظرفیت 

سایر سرمایه گذاران که متقاضی همکاری در اجرای این پروژه هستند 
استفاده خواهد شد.

وی با بیان اینکه اجرای این پروژه به ارزش امروز اعتباری بالغ بر 
نیاز دارد، اظهار داشت: امیدواریم با تلاش های  ۳۰۰۰ میلیارد تومان 
شبکه گذاری  عملیات  زمانبندی  جدول  طبق  و  شیراز  آبفا  شرکت 
فاضلاب در بلوار اتحاد در مدت زمان یک سال و نیم به اتمام برسد 
و کل کار نیز امیدواریم ۳۶ ماهه به تمام شود که البته رصد توسط 
زمان بندی  اساس  بر  پیشرفت  جهت  اینجانب  به  اطلاع  و  رسانه ها 

کمک کننده است.
استاندار فارس با بیان اینکه برخی از پروژه های نهضت جهش ملی 
مسکن در شهر صدرا تعریف شده است، افزود: جمعیت صدرا رو به 
افزایش است و احتیاج به شبکه فاضلاب قوی دارد؛ تصفیه خانه شرق 
شهر صدرا در مرحله بهره برداری قرار دارد. در این جلسه مقرر شد در 
احداث و تکمیل تصفیه خانه غرب این شهر تسریع صورت پذیرد و 

عملیات لوله گذاری نیز تکمیل شود.
وی بر لزوم همکاری و همیاری ساکنین شهر صدرا تأکید کرد و 
ادامه داد: پساب این شهر برای صنایع مستقر در صدرا، صنایع مستقر 
در غرب صدرا )منطقه بیضا( و فضای سبز و باغ شهری های قانونی 

این شهر مورد استفاده قرار می گیرد و قابلیت پیش فروش را دارد.
نماینده عالی دولت در استان از تلاش های قرارگاه خاتم الانبیا )ص( 
و آب منطقه ای استان در خصوص احداث خط دوم انتقال آب از سد 
درودزن به شیراز قدردانی کرد و افزود: عملیات لوله گذاری با جدیت 
در حال انجام است و امیدواریم تا پایان اردیبهشت ۱۴۰۲ این عملیات 
به پایان برسد و در تابستان سال آینده با کمترین مشکل موجه باشیم.

کسب نشان عالی سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری شیراز در بین سازمان های 

شهرداری شیراز

در دیدار شهردار شیراز با مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس مطرح شد؛

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط  عمومی شرکت نمایشگاه های 
فارس  بین المللی  نمایشگاه های  مدیرعامل شرکت  فارس،  بین المللی 
در دیدار صمیمی با حضور اسدی شهردار شیراز و نصیری مدیرعامل 
از  بیان گزارش  فارس ضمن  استان  شهرداری های  همیاری  سازمان 
وضعیت و برنامه های در دست اقدام شرکت نمایشگاه ها، با تأکید 
به  اشاره  و  نمایشگاه ها  و  شهرداری  تعامل  و  مشارکت  زمینه  بر 
مصادیق عینی و میدانی موجود مانند اجرای طرح توسعه زیرساختی، 
تسهیلات حمل و نقل برای ایاب و ذهاب مردم به نمایشگاه، تبلیغات 
ارائه  و اطلاع رسانی و...، خواهان تعامل و حمایت شهرداری جهت 
خدمات بیشتر و مطلوب تر به مردم و کمک به رشد صنعت، اقتصاد، 

تولید و تجارت استان و کشور شد.
 شهردار شیراز در این دیدار گفت: در تمام دنیا سایت های نمایشگاهی 
محلی برای اتفاقات بزرگ اقتصادی هستند و به همین دلیل باید مورد 

توجه همه مسئولان و کارگزاران قرار بگیرد.
جهان  در  اینقدر  بین المللی  نمایشگاه های  جایگاه  افزود:  اسدی،   
از جام جهانی، همین برگزاری  بعد  مهم است که مهمترین رویداد 

نمایشگاه ها در اکثر کشورهای پیشرفته است.
 او با بیان اینکه اعتقاد بنده همیشه بر این بوده که شهرداری شیراز 
باید سهامدار شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس شود، ادامه داد: 
به زودی لایحه ای را تقدیم شورا می کنیم تا این اتفاق بزرگ رخ دهد
سایت  در  شیراز  شهرداری  شدن  سهامدار  با  داد:  ادامه  اسدی   
نمایشگاهی فارس ضمن اینکه به نوعی مردم سهامدار این مجموعه 
هستند، طرح های توسعه نمایشگاه هم شتاب می گیرد و خیلی از موانع 

توسعه مجموعه نمایشگاه برداشته می شود.
 شهردار شیراز بیان کرد: با توجه به اینکه توسعه شهر شیراز به سمت 
شمال غرب است و نمایشگاه هم در این نقطه قرار دارد، این امر یک 

سرمایه گذاری مهم برای شهرداری و مردم است
 اسدی با بیان اینکه باید تردد مردم به سایت نمایشگاهی فارس باید با 
سهولت انجام شود، گفت: طرح توسعه مترو تا ایستگاه راه آهن است، 
در کنار مجتمع تجاری خلیج فارس ایستگاهی قرار داده می شود و 
از طریق سرمایه گذار در  نمایشگاه را می توان  تا  مابقی مسیر  برای 

بخش خصوصی اجرایی کرد
 شهردار شیراز افزود: با تعریف مدل های مختلف سرمایه گذاری در 
بخش خصوصی، می توان اتفاق های بسیار ویژه ای برای مجموعه رخ 

بدهد.
او ادامه داد: اما راجع به حمل و نقل اتوبوس، از نمایشگاه گردشگری 
اتوبوس هایی ویژه انتقال علاقه مندان به بازدید از نمایشگاه اختصاص 
به  و  نمایشگاه ها  برگزاری  فراخور  به  بعد  به  این  از  که  یافت 
خطوط  فارس  بین المللی  نمایشگاه های  شرکت  مجموعه  درخواست 

ویژه ای را تخصیص خواهیم داد تا تردد مردم به راحتی انجام شود

شهردار شیراز شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس را یک شرکت 
دکتر  عهده  بر  مجموعه  این  مدیریت  داد:  ادامه  و  دانست  موفق 
دلسوزی  و  و صداقت  درایت  تسلط،  با  که  است، شخصی  فرهادی 
و  خیر  منشأ  و  برساند  خوبی  جایگاه  به  رو  مجموعه  این  توانسته 

تحول کند
سایت  و  شهرداری  بین  تبلیغاتی  تعامل  حوزه  به  شیراز  شهردار   
دو  توافق  طی  می توان  گفت:  و  کرد  اشاره  هم  فارس  نمایشگاهی 
رویکرد  این پس  از  ارائه کرد،  را  مختلفی  تبلیغاتی  مدل های  طرفه 

شهرداری یک رویکرد همکاری در این حوزه خواهد بود.
و  اطلاع رسانی  شکل  مناسب  و  مختلف  شیوه های  با  گفت:  اسدی   
استفاده از تابلوهای تبلیغاتی سطح شهر را برای شرکت نمایشگاه های 

بین المللی استان رفع خواهیم کرد.
 شهردار شیراز آینده همکاری دو مجموعه را روشن توصیف کرد 
و ادامه داد: نمایشگاه فرصت خیلی خوب برای رویدادهای اقتصادی 
و سرمایه گذاری است، موزه و ویترینی برای جذب سرمایه گذاران 
است چرا که جذب سرمایه گذار از اهداف شورا و شهرداری است 
با نمایشگاه هم برای شورا و هم شهرداری نوید  و تعامل دو طرفه 

روزهای خوب را خواهد داد.
او بیان کرد: این قدر ظرفیت در شهر وجود دارد که اگر بخواهیم 
شهر را متحول کنیم باید ثباتی رو مهیا کنیم که بخش خصوصی مانند 
همین نمایشگاه بین المللی فارس به راحتی به فعالیت خود ادامه بدهد.
از  برای جذب سرمایه گذار  مرکزی  نمایشگاه؛  اضافه کرد:  اسدی   
خارج از استان، کشورهای حاشیه خلیج فارس و سایر دنیا است و 

همه دستگاه ها وظیفه دارند به این مجموعه کمک کنند.
 در این دیدار یک ساعته فرهادی مدیرعامل شرکت نمایشگاه های 
شهردار  طرف  از  مثبت  رویکرد  این  قطعاً  گفت:  فارس  بین المللی 
شیراز نشان از درایت، تخصص و تجربه است که می تواند در آینده 

در حوزه های مختلف ملموس باشد.
شهری  مدیریت  در  رویکردی  اینچنین  تاکنون  گفت:  فرهادی   
وجود نداشت و قطعاً با رویکرد آقای دکتر اسدی، توسعه شرکت 
آن  شاهد  زودی  به  مردم  و  می گیرد  سرعت  فارس  نمایشگاهی 

خواهند بود.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز تأکید کرد:

در  شیراز  درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
نشست ستاد دانشگاهی مدیریت بیماری کووید ۱۹ تأکید کرد: عبور 
از موج هشتم کرونا با تداوم مشارکت مردم در رعایت شیوه نامه های 

بهداشتی، ممکن می شود.
علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به   
ستاد  در  حسینی  وحید  شیراز،  درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی 
دانشگاهی مدیریت بیماری کووید ۱۹، با اشاره به سرعت انتشار بالای 
سویه جدید امُیکرون، عبور از موج هشتم کروناویروس نیازمند تداوم 
مشارکت و همکاری مطلوب مردم فارس با مجموعه سلامت استان با 
انجام به موقع واکسیناسیون  رعایت شیوه نامه های بهداشتی، در کنار 

دانست.
او با اعلام آمادگی مجموعه سلامت فارس برای مقابله با موج جدید 
این بیماری، از مردم استان فارس خواست تا برای عبور از موج هشتم 

یادآور  دُز  تزریق  شامل  اقداماتی  آسیب،  کمترین  با  کروناویروس 
واکسیناسیون علیه کروناویروس، رعایت شیوه نامه های بهداشتی مانند 
استفاده از ماسک، رعایت فاصله فیزیکی و همچنین شست و شوی 
مرتب دست ها را به عنوان یک راهکار محافظتی و پیشگیرانه، جدی 

بگیرند.
پاندمی  شیوع  ابتدای  از  افزود:  فارس  سلامت  حوزه  ارشد  مسئول 
و  فارس، تلاش، جهاد  استان  تبع آن  به  و  کروناویروس در کشور 
همیاری  و  همراهی  و  مشارکت  و  سلامت  مدافعان  ازخودگذشتگی 
مردم استان توانست فارس را در مدیریت و کنترل بیماری کووید ۱۹ 

در کشور به عنوان یک الگوی موفق معرفی کند.
و  مدیریت  در  مجموعه سلامت  با  عمومی  همکاری  شد:  یادآور  او 
کنترل موج هشتم کروناویروس، بی تردید موجب تسریع در عبور از 

این چالش و ایجاد وضعیتی مطلوب در استان می شود.


